
                                            Protokół  Nr XXVII /2017 

 Sesji  Rady  Gminy  w  Oksie  odbytej  w   dniu  24 lutego  2017 roku. 

  

     Otwarcia Sesji dokonał V-ce Przewodniczący Rady Gminy w Oksie Pan Dariusz 

Łaskawski witając zgromadzonych  uczestników Sesji oraz zapoznał   z porządkiem 

obrad.  Porządek obrad został poddany pod głosowanie. Wszyscy jednogłośnie byli za 

jego przyjęciem. V-ce Przewodniczący Rady poinformował iż na tej Sesji nie będziemy 

powoływać Sekretarza , wniosek ten został poddany pod głosowanie, za jego 

przyjęciem głosowało 14 radnych natomiast jeden radny wstrzymał się od głosu. Na 

stan 15 radnych udział  w sesji wzięli wszyscy  radni zgodnie z załączoną listą 

obecności . 

Porządek obrad : 

  

     1.Otwarcie Sesji, powitanie uczestników, stwierdzenie quorum. 

2.Interpelacje radnych. 

3.Podjęcie uchwał w sprawie : 

 - zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Oksa na lata 2017-2020 

zmiany w budżecie gminy na 2017 rok 

4.Zapytania i wolne wnioski. 

5.Udzielenie odpowiedzi na interpelacje radnych. 

6.Zamknięcie obrad. 

Ad. 2. 

W interpelacjach radnych głos zabrali : 

 -  radny z Kanic – przy posesji obok Chwastek znajduje się zastoina wodna 

 -  radny z Węgleszyna Popiół – aby oznakować drogę obok szkoły od strony Barana oraz  od strony  

    szkoły  jest znak niewidoczny na zakręcie ponieważ jest zarośnięty. 

    Pani Skarbnik poinformowała odnośnie zmian w budżecie , Wójt poinformował o promesie  na 

    drogę Lipno-Kozłów oraz został złożony wniosek na 46 przydomowych oczyszczalni ścieków.  

Ad.3 

Podjęcie uchwał w sprawie : 



- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Oksa na lata 2017-2020 

  za podjęciem tej uchwały głosowali  wszyscy radni 

- zmian w budżecie gminy  na 2017 rok 

  za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

  

Ad. 4 

  

W zapytaniach i wolnych wnioskach głos zabrali: 

  Sekretarz Gminy zapoznała z pismem Zarządu Powiatu w Jędrzejowie w sprawie podjęcia apelu 

dotyczącego nie podejmowania działań zmierzających do likwidacji powiatowych inspektoratów 

nadzoru budowlanego. Radni przyłączyli się do apelu. 

Sekretarz poinformowała iż wpłynęło następne pismo w sprawie przywrócenia Biura Obsługi Klienta 

w Jędrzejowie gdzie na następną Sesję zostanie przygotowany apel. 

- Zabrał głos radny Bełtowski który poinformował iż bardzo źle jest postrzegany przez mieszkańców 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Oksie , proponuje by zobligować GOPS do przeprowadzenia 

wywiadu  i podpisania umowy w Kielcach w sprawie wydawania żywności dla mieszkańców. 

Ad.5 

  

Udzielenie odpowiedzi na interpelacje radnych : 

 radnemu z  Kanic – jest to droga powiatowa i wniosek ten zostanie skierowany do 

Zarządu Dróg Powiatowych w Jędrzejowie . 

- radnemu z Węgleszyna -  gałęzie zostaną obcięte jeżeli właściciel wyrazi zgodę 

 

  

W związku z wyczerpaniem tematyki Sesji Przewodniczący Rady podziękował za 

udział  w obradach oraz dokonał zamknięcia obrad. 

Protokólant : J.Mróz. 

  

 


